

MCS Sanitation

PREMIUM POT & PAN MCS 231

Green liquid detergent

Détergent liquide vert

PRODUCT DESCRIPTION / DESCRIPTION DU PRODUIT

PREMIUM POT & PAN is a powerful 2 in 1 ultra concentrated superior quality product. Not only it cleans efficiently your dishes, but it is also an excellent hand cleaner or a multipurpose household cleaner.

PREMIUM POT & PAN est un produit 2 en 1 ultra concentré et de qualité supérieure. Non seulement il nettoie votre vaisselle efficacement mais il est aussi un excellent nettoyeur à mains ou à même un nettoyeur à usage multiple dans votre maison.

APPLICATION SURFACE / SURFACE D'APPLICATION

Removes grease and food deposits from pots, pans, dishes and glassware in restaurants, schools, hospitals and food industries

Enlève les résidus de graisse et de nourriture des casseroles, des poêlons, de la vaisselles et des verres. Pour utilisation dans les restaurants, les écoles, les hôpitaux et industrie alimentaire.

DILUTION RATE / TAUX DE DILUTION

28ml - 1oz of detergent in 5 litres of water will be sufficient for a good cleaning.

28ml - 1once de détergent dans 5 litres d'eau sera suffisant pour bien nettoyer.

MCS

SANITATION

EST. 1991

www.mcs.ca 1-800-396-7867

MCS 231

MCS

SANITATION

PREMIUM POT & PAN

Green Liquid
Detergent

Détergent Liquide
Vert



Biodegradable
Biodégradable

Various format

Format varié

For industrial use only.
Pour usage industriel
seulement.

CODE 1Lt	N/A
CODE 4Lt	POT&PANPREMI
CODE 20Lt	POT&PANPREMIU
CODE 205Lt	N/A

PRODUCT SPECIFICATIONS / CARACTERISTIQUE DU PRODUIT

Color / Couleur	Green / Vert
Format(s)	Liquid / liquide
Odour/ perfume/ fragranced Odeur/ parfum/ fragrance	Lemon / citron
PH level / Niveaux du PH	8.0 - 8.5



www.mcs.ca | 1-800-396-7867